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 مصنع ملابــــس جاهـــــزه
وجميع انواع الزي الموحد

READY-MADE
CLOTHING FACTORY

AND ALL KINDS OF
UNIFORMS



إحدى المصانع المصريه العامله في مجال تصنيع وتصدير الملابس الجاهزه والزي الموحد ونملك خبره ٢١ عام
في مجال صناعه الملابس ومن مميزاتها الامانه والصدق في اختيار انواع الاقمشه التي تتناسب مع العميل

والتسليم في المواعيد المتفق عليها .

One of the Egyptian factories working in the field of manufacturing and exporting ready-made
clothes and uniforms. We have 21 years of experience in the field of clothing manufacturing. One
of its advantages is honesty and honesty in choosing the types of fabrics that suit the customer
and delivering on the agreed upon dates.

من نحن؟

who are we?



تسعى شركتنا لتكون الرائدة على المستوى المحلي والعالمي مؤمنة بكوادره الفعالة وواثقة في قدراتها
على دراسة معمقة للسوق للتطوير في مجال الملابس واحتياجاته وسد تلك الاحتياجات والوصول بالصناعة

المصرية إلى أفضل النتائج والحصول على أفضل التقنيات من خلال العملاء .

Our company seeks to be the leader at the local and global levels, believing in its effective cadres
and confident in its capabilities in in-depth study of the market for development in the field of
clothing and its needs, filling those needs, bringing the Egyptian industry to the best results, and
obtaining the best technologies through customers.

الرؤية

Vision



إيماناً منا بقدرة الشباب على صنع فإن عمالنا موجه لهذه الفئة الفعالة ليتم دعمها من خلال مصنعنا
لتنفيذ البراندات الخاصة بهؤلاء الشباب المبتدئين ودعمهم بتنفيذ الكميات المناسبة لهم بدون أي شروط

للحد الأقصى للكميات المطلوبة .

Believing in the ability of young people to place, our workers are directed to this active group to
be promised through our factory to implement brands for these young beginners and support
them by implementing the appropriate quantities for them without any conditions for the
maximum number of required quantities.

الرسالة

the message



التركيز على جيل الشباب فهم طاقة المجتمع وأمل المستقبل

توظيف الخبرات حسب مجالاتها وتطويرها . من خلال فورصات لتحقيق أعلى مستوى في جودة صناعة
الملابس المصرية

ارساء قواعد عمل أساسها الجد والتعاون بين الأفراد للارتقاء بالعمل لأعلى المستويات

Focusing on the younger generation to understand the energy of society and hope for the
future

Employing Nuhairat according to its fields  and developing it through forsat to achieve the
highest level of quality in the Egyptian clothing industry

Establish work rules based on seriousness and cooperation between individuals to advance
work to the highest levels

الأهداف

Objectives



مواكبة كل جديد في عالم صناعة الملابس .النزاهة والصدق في التعامل .

المرونة في تلبية طلبات الزي الموحد (المدارس = المصانع = الشركات = الزي الطبي) .

الالتزام التام لإتمام الأعمال بكل دقة .الجودة والسرعة في تقديم خدمة صناعة الملابس .

Integrity and honesty in dealing

Keep up with everything new in the world of clothing industry

Quality and speed in providing the garment industry service

Full commitment to complete the work accurately

Flexibility in meeting uniform requests (schools = factories = companies = medical uniforms)

القيم

Vision



بالطو دكتور ومهندس ويتم تحديد
مواصفات الخامه من قبل العميل

Balto is a doctor and engineer, and the
specifications of the material are

determined by the client.



منتج ترنج من الميلتون القطن

A product made from cotton melton



قميص زي موحد للشركات 
يتم اختيار لوجو من قبل العميل .

Corporate uniform shirt
Logo is chosen by the client. 



تيشرت ياقات واساور مصمم بلوجو خاص
بالعميل يتم تحديد الخامات من قبل العميل .

تيشرت بدون ياقات واساور
 بلوجو خاص بالعميل .

A T-shirt without collars and cuffs
with the customer's logo

T-shirt without collars and cuffs
 is printed It is for parties and events .

T-shirts with collars and cuffs designed with
the customer’s logo. The materials are

determined by the customer

تيشرت بدون ياقات واساور يتم الطباعه 
عليه للحفلات والمناسبات



ملابس قطنيه مريحه
 جوده ممتازه صناعه مصريه .

Comfortable cotton clothes
 Excellent quality, Egyptian  

made .



مصنع ملابس كامبيوني لتصدير وتوريد الزي الموحد
Campione clothing factory for exporting and supplying uniforms

Mohamedcampione600@gmail.com

سجل تجاري .. بطاقه ضريبيه .. رخصه تشغيل .. سجل صناعي .. سجل مصدرين
Commercial register.. tax card.. operating license.. industrial register.. exporters’ register.

+ 20 01210000451 +20 01005103628

متوفر شحن دولي✈

International shipping available ✈

٣١٠/٣١١   المنطقه الصناعيه الجديده غزل 
المحـــــله محــــافظة الغـــــربيـــه مصـــر�

310/311 New Industrial Zone, Ghazal
Al Mahalla, Gharbia Governorate, Egypt�


